



Know Your Rights In an Encounter With ICE

YOU HAVE THE RIGHT TO

- Remain silent and refuse to answer any questions from ICE agents
- Refuse to open the door of a private home or office to ICE agents if the agents have no warrant, or have a warrant that is not signed by a judge
- Refuse to let ICE agents look at your belongings if they do not have a warrant signed by a judge
- Speak to an attorney

If You Are Arrested by ICE

- You have the right to remain silent, speak to an attorney, and call your consulate
- You do not have to provide any information about your immigration status, place of birth, or criminal record
- Speak to an attorney first!

If ICE Comes to Your House

- ICE agents can only enter if someone in the house gives them permission (opens the door) OR if they have a judicial warrant from a court and signed by a judge
- A warrant from ICE does not give agents permission to enter your home.
- Remain calm and respectful
- Ask if they are from ICE and to show you the judicial warrant by passing it under the door
- If they do not have a judicial warrant, say, "I do not give you permission to enter" and "I do not want to answer any questions"
- If the agents enter without a judicial warrant or your consent, ask them to leave and say, "I do not give you permission to enter" and "I will not answer any questions"
- If they begin to search your belongings, say, "I do not consent to this search"
- If they have a judicial warrant, say, "I do not want to answer any questions without talking to a lawyer"
- Do not give ICE agents any foreign documents such as passports, consular ids, or expired visas
- If the agents have an arrest warrant for someone else, do not lie about the person's whereabouts

If ICE Stops You On the Street

- Tell the ICE agents that you do not want to speak with them and do not answer any questions
- Ask if you are free to leave. If they say "yes," walk away. If they say "no," do not answer any questions.
- If they search your belongings, say, "I do not consent to this search"
- Do not sign any documents
- Do not give ICE any false or foreign documents
- Do not run away or resist an arrest
- Do not respond to questions about your immigration status or where you were born
- Ask the agents for ID to confirm they are ICE

For immigration-related questions and legal referrals, call the Catholic Charities Hotline:

NYS New Americans Hotline: 1-800-566-7636

NYC MOIA Legal Support Hotline: 1-800-354-0365

Mayor's Office of
Immigrant Affairs



Connaissez Vos Droits Lors d'une Rencontre Avec ICE

VOUS AVEZ LE DROIT DE

- Rester silencieux et refuser de répondre aux questions des agents de ICE
- Refuser d'ouvrir la porte d'une maison ou d'un bureau privé aux agents de ICE si ces derniers n'ont pas de mandat ou ont un mandat qui n'est pas signé par un juge
- Refuser de laisser les agents de ICE examiner vos biens s'ils n'ont pas de mandat signé par un juge
- Parler à un avocat

Si Vous Etes arrêté par ICE

- Vous avez le droit de garder le silence, de parler à un avocat et d'appeler votre consulat
- Vous n'êtes pas obligé de fournir des informations sur votre status d'immigration, votre lieu de naissance ou votre casier judiciaire
- Parlez d'abord à un avocat !

Si ICE Arrive Chez Vous

- Les agents de ICE ne peuvent entrer que si quelqu'un dans la maison leur en donne la permission (ouvre la porte) OU s'ils ont un mandat judiciaire d'un tribunal et signé par un juge
- Un mandat de ICE n'autorise pas les agents à entrer dans votre maison
- Restez calme et respectueux
- Demandez-leur s'ils sont de ICE et de vous montrer le mandat judiciaire en le passant sous la porte
- S'ils n'ont pas de mandat judiciaire, dites : « Je ne vous autorise pas à entrer » et « Je ne veux répondre à aucune question »
- Si les agents entrent sans mandat judiciaire ou sans votre consentement demandez-leur de partir et dites : « Je ne vous donne pas la permission d'entrer » et « Je ne répondrai à aucune question »
- S'ils commencent à fouiller vos affaires, dites : « Je ne consens pas à cette fouille »
- S'ils ont un mandat judiciaire, dites : « Je ne veux répondre à aucune question sans parler à un avocat ». Ne donnez pas aux agents de ICE de documents étrangers tels que des passeports, des cartes consulaires ou des visas expirés.
- Si les agents ont un mandat d'arrêt contre quelqu'un d'autre, ne mentez pas sur le lieu où se trouve la personne

Si ICE Vous arrête dans la rue

- Dites aux agents de ICE que vous ne souhaitez pas leur parler et ne répondez à aucune question.
- Demandez si vous êtes libre de partir. S'ils disent « oui », éloignez-vous. S'ils disent « non », ne répondez à aucune question.
- S'ils fouillent vos affaires, dites : « Je ne consens pas à cette fouille »
- Ne signez aucun document
- Ne donnez pas à ICE de faux documents ou des documents étrangers
- Ne fuyez pas et ne résistez pas à une arrestation
- Ne répondez pas aux questions sur votre statut d'immigration ou votre lieu de naissance
- Demandez aux agents une pièce d'identité pour confirmer qu'ils sont de ICE